
 
 
 

Fråga till regionfullmäktige 23-02-21 
 
Hospice i Skellefteå 
 

Liberalerna har under flera år önskat att Skellefteå skulle få ett hospice. Vi hade tidigare 
palliativa platser på kirurgkliniken, avdelning Orkidén. Dessa platser finns inte längre. 
Lika vård i länet ska ju gälla. 
 
Min fråga till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Anna-Lena Danielsson är: 
 
Arbetar majoriteten för att få en palliativ enhet på Skellefteå lasarett?  
 
 

Birgitta Burström 
 
Liberalerna  

 


